
Coursera для EKSTU - Руководство для студентов 

Что такое Coursera for EKSTU ? 

Это онлайн модули, которые сгруппированы в короткие самостоятельные курсы (как правило, 

состоящие из 4-6 модулей), которые включают в себя видео и текстовые уроки, практические 

занятия и оценки. Ваш преподаватель может использовать в качестве онлайновых учебников 

и видеоматериалов для своих курсов. 

Посетите Coursera for EKSTU и ознакомьтесь с каталогом курсов и специализаций, 

предоставленных для ВКГТУ.  

Контент Coursera for EKSTU это высококачественные видео, тексты и другие материалы, 

которые могут помогут Вам освоить содержание дисциплины, которую вы изучаете в ВКГТУ.  

Coursera для EKSTU создан специально для того, чтобы у Вас была возможность получить  

доступ к мировому онлайн-контенту ведущих университетов мира.  

Это беспрецедентная возможность для Вас обучаться не только в ВКГТУ, но и на курсах 

мировых университетов. 

Пошаговая инструкция: 

1. Зарегистрироваться на сайте Coursera.org 

2. Заполнить эту форму для запроса доступа к Coursera для EKSTU по ссылке 

https://forms.gle/uVQNbSCVTRnZms436 

a) После того, как мы добавим Вас на нашу университетскую страницу на 

Coursera, Вы получите электронное письмо, подтверждающее Ваш аккаунт. 

b) Мы постараемся добавить всех в течение 24 часов, так что, пожалуйста, будьте 

терпеливы.  

c) Нажмите кнопку "Join Now" в email с названием You're invited to learn on Coursera! 
3. Вам может быть предложено нажать на кнопку, которая говорит: "Join Program" или 

"Join for free". 

4. Далее, найдите соответствующее содержание курса в Coursera. Используйте панель 

поиска "“What do you want to learn” " для просмотра каталога по конкретной теме. 

Если у вас возникли какие-либо трудности при входе в Coursera для EKSTU, свяжитесь с 

anthony.r.hetrick@gmail.com, или Myussubaliyeva@ektu.kz . 
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Using Coursera for EKSTU - Student Guide 

What is Coursera for EKSTU? 

These online modules are grouped into short, self-paced courses (typically composed of 4-6 modules) 

that include videos and text-based lessons, practice exercises, and assessments. Faculty of EKSTU can 

use these courses as online textbooks and video enrichment for their courses. 

Visit the Coursera for EKSTU page.  Instructions are below if you need assistance. 

How might Coursera for EKSTU be included in your EKSTU class? 

Your professors might point you to the Coursera for EKSTU platform to access content in Coursera 

courses that would enrich your weekly class sessions – similar to how you might use a textbook or other 

educational resource. Coursera courses often include high-quality videos, texts and other content that 

might be relevant to your EKSTU course. Many Coursera courses also include assessments (for example, 

quizzes) that can be useful as knowledge checks and practice for students. Coursera for EKSTU exists to 

provide you access to a world of online content to support your learning. 

We encourage you to freely explore the entire Coursera catalog! This is an unparalleled opportunity for 

you to sample learning experiences from EKSTU and other world-class institutions. 

How to find Coursera for EKSTU content 

1. Register on Coursera.org. 

2. Complete this form to request access to Coursera for EKSTU. 

a. You will receive an email confirming your account after we have added you to our 

university Coursera page. 

b. We will try to add everyone within 24 hours, so please take this time into consideration. 

c. Click the "Join Now" button in email with title You're invited to learn on Coursera! 

3. Coursera will open. You might be prompted to click a button that says, “Join Program” or “Join 

for free”. 

4. Next, find appropriate course content in Coursera. Use the “What do you want to learn” search 

bar to browse the catalog for a specific topic. 

5. If you have any difficulty logging into Coursera for EKSTU, contact  anthony.r.hetrick@gmail.com 

or  MYussubaliyeva@ektu.kz for support. 
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